To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INTERNATIONAL INVESTMENT CO. Date: 13-07-2023 05:39:06 PM Subject: increase share price	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن الدولية للاستثمار التاريخ: 13-07-2023 06:39 PM الموضوع: ارتفاع سعر السهم
Reference to your letter No. 3/4/01910/23 dated 04/07/2023, related to the subject of the increase in the company's share price. We would like to inform you that the reason for the increase in the share price is due to the increase in supply and demand for the share during the previous two months.	إشارة إلى كتابكم رقم 23/01910/4/3 تاريخ 2023/07/04، والمتعلق بموضوع إرتفاع سعر سهم الشركة. نود إعلامكم على أن سبب إرتفاع سعر السهم يعود إلى زيادة عمليات العرض والطلب على السهم خلال الشهرين السابقين.
13-07-2023	13-07-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: George B Gammoh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: George B Gammoh